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Leontien Kompier, burgemeester Langedijk:  
 

Op 11 maart jl. hebben de gemeenteraden ingestemd met Dijk en Waard: een 
toekomstbestendige robuuste gemeente van 85.000 inwoners met zowel een dorps 
karakter én stedelijke allure. 
 
We hechtten aan een zorgvuldig proces en creëren van draagvlak. Vanaf 2013 wordt al 
gesproken over de toekomst in een geleidelijk en vloeiend proces, waarin de ambtelijke 
samenwerking met Heerhugowaard vloeiend overging in de keuze voor elkaar als 
fusiepartners. Met deze keuze zijn we in 2019 actief naar buiten gegaan. We 
organiseerden 10 avonden voor onze inwoners, 2 voor de ondernemers en 2 voor 
maatschappelijke organisaties. Daarnaast was er de mogelijkheid je mening te geven over 
fusie via straatinterviews en social media. Een kleine 1000 inwoners hebben actief 
geparticipeerd.   
 
De fusie voldoet aan criteria; waaronder draagvlak. In Heerhugowaard is men positief, in 
Langedijk het merendeel ook. Alleen in Sint Pancras en Koedijk was een lichte 
meerderheid van de respondenten van het onderzoek van I&O Research kritisch / 
georiënteerd op Alkmaar. Maar bovenal geven inwoners aan waarde te hechten aan het 
dorpse en groene karakter en een eigen identiteit 
 
Daarom zetten wij in op kernenbeleid; voor de hele gemeente, alle dorpen en wijken van 
Langedijk en Heerhugowaard. Alle inwoners willen we kunnen bedienen. Dat gaat van heel 
praktisch tot abstractere vraagstukken waarbij een goede samenwerking en excellente 
dienstverlening uitgangspunt zijn. Soms ontstaat daarbij gedoe, maar deze week hadden 
we een inspirerend webinar voor onze beide gemeenteraden, waar de expert zei ‘Er moet 
eerst gedoe komen. Dat is een teken dat je goed op weg bent’.  
 
Ook grensoverstijgend samenwerken in de regio Alkmaar komt ten goede aan inwoners, 
dit doen we nu al met Alkmaar voor goede bereikbaarheid. Samen met burgemeester 
Uitgeest gaan we in de regio Alkmaar meer mogelijkheden verkennen. De minister noemt 
dit zgn. Thorbecke experimenten.  
 
Met Dijk en Waard zorgen we voor evenwichtige verhoudingen in de regio, waardoor meer 
uit samenwerking te halen valt. 
 
Een bestuurlijke fusie is een logisch gevolg op ambtelijke fusie, die nu al een feit is. Ook 
zien we bestuurlijk al meerwaarde.  
 
Samen met onze inwoners en ondernemers, maar ook met onze raden bouwen we vol 
vertrouwen aan onze gemeente Dijk en Waard. Een toekomstbestendige gemeente, in het 
belang van inwoners en een sterke regio! 

 
Bert Blase, burgemeester Heerhugowaard: 
 

Vanuit samenleving, ondernemers en politiek Heerhugowaard staan we te trappelen om 
deze stap met elkaar te zetten, het wordt ervaren als wervend perspectief.  
 
Natuurlijk heeft Heerhugowaard gezien dat er vanuit Koedijk en Sint Pancras geluiden zijn 
ontstaan om het anders te zien. Vandaar dat in de raad van Heerhugowaard echt is 
ingezet op ‘blij als je blijft’, en zijn we samen met Langedijk nu actief in de weer om daar 
invulling aan te geven. Alle vertrouwen dat dit lukt, al snappen we dat dit niet in een 
maandje is gebeurd, maar juist lange adem vraagt.  
 
Juist vanuit dat vertrouwen, is dit een realistischer weg dan de optie om deze herindeling 
nu af te blazen. GS heeft dit goed verwoord. Want: nu afblazen geeft op zijn minst jaren 
vertraging en misschien zelfs afstel. Dan staat de regio voor jaren stil.  


